
Zápisnica č. 04/2023 
 

zo zasadnutia VV SKoZ konaného dňa 03.06.2023 o 08:00 hod. v Žarnovici 
 
 
Prítomní:  

JUDr. Štefan Kočan, Ing. Pavol Kühnel, Máté Mezei, Pavol Duračka, Daniel Móc,  

Neprítomní:  

Ing. Marián Mitošinka, , Eva Ondrejkovičová - ospravedlnení 

 
Program zasadnutia : 
 
1. Otvorenie 

Vykoná: prezident SKoZ 
 

2. Kontrola uznesenia z posledného Výkonného výboru 

Vykoná: prezident SKoZ 
 

3. Informácia o hospodárení od posledného výkonného výboru 

Vykoná: prezident SKoZ 
 

4. Informácia o činnosti sekretariátu 

Vykoná: prezident SKoZ 
 

5. Vyhodnotenie MS Varaždín 

Vykoná :   prezident SKoZ, p. Moc 
 

6. Návrhy do Rady 

Vykoná: Viceprezident SKoZ 

7. Rôzne 

8. Uznesenie z Výkonného výboru 

 
 K bodu 1 – Otvorenie: 

 

 Zasadnutie VV SKoZ otvoril prezident SKoZ, JUDr. Štefan Kočan, ktorý privítal 

prítomných a poďakoval prítomným za účasť a zároveň ospravedlnil neprítomných. Zároveň 

informoval prítomných, že p. Weiss sa vzdal funkcie viceprezidenta SKoZ. 



Prezident SKoZ požiadal prítomných o schválenie návrhu programu zasadnutia 

Výkonného výboru, ktorý im bol poslaný mailom. Členovia Výkonného výboru schválili 

program zasadnutia . 

Celkový počet členov VV: 5 

Počet členov VV prítomných na VV : 5  

Počet členov VV prítomných na hlasovaní : 5 

Hlasovanie : Za: 5  , Proti: 0 ,   Zdržalo sa hlasovania: 0 

K bodu 2 – Uznesenie z  VV: 

 Kontrolu uznesení z predošlých výkonných výkonov  vykonal prezident SKoZ, kde 

skonštatoval, že z roku 2022 neboli splnené úlohy a to: 

Úloha č. 3 – trvá – pripraviť novelizáciu športovo – technických predpisov SKoZ – zodpovedný 

p. Mezei 

Úloha č. 14,32,33  – trvá – školenie trénerov, zodpovedný p. Mezei 

Úloha č. 17,18,26 – trvá – koncepciu reprezentácie, kódex, reprezentanta – zodpovedný p. Ing. 

Mitošinka 

Úloha č. 37 – trvá – mentálny kouč – zodpovedný Ing. Mitošinka 

 

Členovia výboru skonštatovali, že uvedené úlohy je potrebne záväzne splniť do najbližšieho 

Výkonného výboru v mesiaci august 

Kontrolu uznesení  z predchádzajúcich zasadnutí  VV zobral VV na vedomie.  

Celkový počet členov VV: 5  

Počet členov VV prítomných na VV : 5  

Počet členov VV prítomných na hlasovaní : 5 

Hlasovanie : Za: 5 , Proti: 0 ,   Zdržalo sa hlasovania: 0 

 

K bodu 3 a 4 – Informácia o hospodárení, informácia o činnosti sekretariátu  

 Členovia VV SKoZ boli oboznámení prezidentom SKoZ o hospodárení SKoZ, ktorý 

uviedol, že po rozhovoroch s pracovníkmi Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu, 

dostane SKoZ dotáciu vo výške 25.000,-eur. Vzhľadom k tomu, že do MS vo Varaždíne nebola 

podpísaná zmluva o dotácii, financie na Majstrovstva sveta boli zabezpečené sponzorsky a to 



spoločnosťami, ktoré boli zverejnené aj na webovej stránke SKoZ. Sponzorské financie 

zabezpečili všetky potrebné financie na zabezpečenie účasti Slovenska vo všetkých kategóriách 

na Majstrovstvách sveta vo Varaždíne  . Sekretariát zabezpečil pre účastníkov , ktorí 

reprezentovali Slovensko – ospravedlnenia do školy, výstroj, cestovné, ubytovanie, štartovne, 

poplatky pre NBC a ďalšie potrebné veci. Prezident poďakoval generálnej sekretárke, trénerom, 

hráčom za úspešnú reprezentáciu Slovenska. 

Celkový počet členov VV: 5  

Počet členov VV prítomných na VV : 5  

Počet členov VV prítomných na hlasovaní : 5 

Hlasovanie : Za: 5  , Proti: 0 ,   Zdržalo sa hlasovania: 0 

K bodu č. 5 Vyhodnotenie MS vo Varaždíne 

 Prítomných členov postupne informoval prezident SKoZ o účasti na MS vo Varaždíne, 

ktorý uviedol, že je spokojný aj po spoločenskej a športovej úrovni s účasťou reprezentantov. 

Ďalej komentoval účasť po športovej stránke p. Moc, ktorý vyslovil spokojnosť a detailne 

vyhodnotil športové výkony všetkých reprezentantov. 

Členovia výkonného výboru berú na vedomie informáciu  

Celkový počet členov VV: 5  

Počet členov VV prítomných na VV : 5  

Počet členov VV prítomných na hlasovaní : 5 

Hlasovanie : Za: 5  , Proti: 0 ,   Zdržalo sa hlasovania: 0 

 

K bodu č. 6  Návrhy do Rady 

 Viceprezident SKoZ informoval prítomných o písomných návrhoch, ktoré rozposlal 

členom Rady ako aj členom VV SKoZ   

 Členovia VV SKoZ hlasovali o tom, či predložené návrhy predložia na Radu tak, ako 

ich predložil v písomnej podobe viceprezident SKoZ 

 



Za: 5 členov   Zdržal sa : 0   proti: 0 

  Prezident SKoZ pozval všetkých členov VV SKoZ na zasadnutie Rady SKoZ a záoveň 

poveril viceprezidenta SKoZ aby návrhy, predložil na Radu aj s komentárom. 

 Prezident SKoZ predkladá na Radu návrh na poverenie Daniela Moca za viceprezidenta 

SKoZ pre MS 2024 a marketing v súvislosti s odstúpením p. Weissa z uvedenej funkcie. 

Členovia výkonného výboru berú na vedomie návrhy do Rady 

Celkový počet členov VV: 5  

Počet členov VV prítomných na VV : 5  

Počet členov VV prítomných na hlasovaní : 5 

Hlasovanie : Za: 5  , Proti: 0 ,   Zdržalo sa hlasovania: 0 

Úloha č. 4/1 

Pripraviť a zverejniť výberové konanie na trénera dorastencov 

 Zodpovedný: R ÚŠtR     Termín: 15.7.2023 

 

K bodu 8 – Rôzne 

 

 Viceprezident SKoZ  informoval prítomných o konferencii NBC a to o : 

 

- nových termínoch pre seniorské MS, medzinárodné klubové súťaže, 

- zmena vekovej hranice pre štart na seniorskom MS z 16 na 15 rokov, 

- zmena vekových hraníc vzhľadom k používaniu gúľ platná pre medzinárodné súťaže 10 

až 13 (guľa 14 cm), 14 až 15 (15 cm), 16 až 19 (16 cm), 20 až 23 (16 cm), 24 až 59 (16 

cm), 

- v rámci MS jednotlivcov budú zavedené nové súťaže dvojíc a tandemu, 

- zmena termínu MS 2024 Brezno od 16.5. do 2.6.2024, 

- úprava možnosti zmeniť štátnu príslušnosť len jedenkrát za život 

- NBC ako súčasť WNBA by sa malo stať členom IBF, 

- členské príspevky na menia NBC – 1080,-eur, IBF- 500,-Eur 



  

 Riaditeľ ŠTU informoval prítomných, že dostal žiadosť o fúziu mužstiev Jelšava 

a Rimavská Sobota . Uvedená fúzia súvisí s postupom mužstva Jelšava do extraligy 

a povinnosťou mať dorastencov. 

 

 Členovia VV SKoZ hlasovali či súhlasia s uvedenou fúziou 

 

Za  5 členov   Zdržal sa  0   Proti  0 

 

 Bol poverený riaditeľ SKoZ, aby informoval prítomných zástupcov klubov na Aktíve, 

že bola odsúhlasená fúzia mužstiev Jelšava a Rimavská Sobota.  

 

 Daniel Moc predložil nominácia Jugen camp – Sirý, Šmondrk, Balco, Mazániková 

Matis ,Mócová  26.7. – 1.8 

 

 Členovia VV SKoZ hlasovali o nomonácii: 

 

Za 5 členov   Zdržal sa 0   Proti  0 

Úloha č. 4/2 

Pripraviť všetky potrebné náležitosti ohľadom nominácie na Jugen camp 

 Zodpovedný: GS     Termín: 15.7.2023 

Úloha č. 4/3 

Spracovať a poslať žiadosť o dotáciu na MS Brezno na Banskobystrický samosprávny kraj 

 Zodpovedný: viceprezident ,GS     Termín: 15.7.2023 

 

 Prezident SKoZ poďakoval prítomných za účasť na výkonnom výbore a najbližšie 

zasadnutie bude na pred zasadnutím rady SKoZ  v mesiaci august 

 

        Spracoval: JUDr. Kočan 


